



Referat

A/P1 DELPROSJEKT KOMMUNEPLAN

Dato: Onsdag 4. april 2018, kl. 13.00-16.00.

Sted: Heggan III, møterom Mellby 3., 3.etasje

Tilstede:

Erik Unaas (leder)

Synnøve Rambek

Heidi Eriksen

Kai Einar Roterud

Håvard Jensen

Bente Sand

Trygve Westgård

Marit Lillegraven Haakaas (ref)

Anne Borger Mysen

Jon Gunnar Weng

Petter-Ole Kirkeby

Forfall: Ingeborg Langeland Degnes

| Saker | | Ansvar |
|-------|---|--|
| 1. | Innkalling ble godkjent | |
| 2. | Referat fra 12.2.2018 ble godkjent | |
| 3. | Aktivitetsplan 2018 Studietur Ringsaker 26. april Busstur: Bli kjent i IØK. Møte etterpå 9. mai kl 08.30 – 16.00 Studietur Vestby 28. august kl 9 Seminardag foredrag medvirking høst Seminardag m workshop september Innhente befolkningens meninger oktober UTFORDRINGSNOTAT FERDIG 31. OKTOBER Behandling i fellesnemnd november 2018 | |
| 4. | Studietur til Ringsaker 26. april Ønsker til programmet ble framsatt i møtet. Det blir dagstur med (mini)-buss med avreise fra Brennemoen park and ride. Detaljer kommer senere. Erik sjekker med Bjørn hvem som skal inviteres med. | Erik: program Planleggerne: praktisk opplegg |
| 5. | Busstur for å bli kjent i Indre Østfold kommune Det blir en busstur som planleggerne legger opp onsdag 9. mai. Start kl 08.30 fra park and ride ved Brennemoen, på nordsida av veien. Etter befaring er det ordinært delprosjektmøte fram til ca kl 16. Grappa kom med forslag til befaringspunkter under møtet. | Planleggerne |
| 6. | Studietur til Vestby 28. august Turen blir 28. august. Grappa ga innspill til programmet. Delprosjekt Næringspolitikk, kultur og stedsutvikling (AP5) inviteres med. | Erik: program Planleggerne: praktisk opplegg |
| 7. | Seminardag | |

| | | |
|-----|--|--|
| | Erfaringsforedrag fra andre kommuner med fokus på medvirkning | |
| 8. | <p>Politisk sak</p> <p>Delegering av planmyndighet fra kommunestyret til fellesnemnda. Bente har skrevet en godt opplyst sak. Saken fikk en tilføyelse og sendes videre til Bjørn Sjøvold og behandling i fellesnemnda og deretter kommunestyrene..</p> | |
| 9. | <p>Behov for grensejusteringer</p> <p>Er det noen kommunegrenser som er særlig upraktiske i ytterkant av den nye kommunen? Planleggerne ser det spørsmålet og melder tilbake til gruppa.</p> | |
| 10. | <p>Eventuelt</p> <p>a. <u>Midler til frikjøp</u>. Erik orienterte om at delprosjektet får kr 500.000 ut 2018 til frikjøp av ressurs. Erik og Synnøve får fullmakt til å effektivere frikjøpet. Dessuten er det satt av budsjett til studietur/seminar, møte- og kjøregodtgjørelse, bevertning. Det er også midler til interne seminarer og fellessamlinger. For øvrig har delprosjekt kommuneplan fått de ansvarsområdene vi foreslo i skjemaene.</p> <p>b. <u>Forslag til fornyingsprosjekt</u> «for å finne effektive metoder for medvirkning og samskaping» ble bifalt. Marit sender en kort tekst på dette til Bjørn Sjøvold.</p> | |